
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének 2009. február 12. napján 
megtartott soros üléséről. 
 
Jelen vannak: Dénes László polgármester 
  Siket Sándor alpolgármester 
  Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő 
  Csábi Jánosné képviselő 
  Darvas Ildikó képviselő 
  Dégi György képviselő 
  Harcsás Ferenc képviselő 
  Mészáros György képviselő 
  Radó Tibor képviselő 
  Tószegi Gyula képviselő 
 
Tanácskozási joggal meghívottak: Fekete Istvánné a Csongrád Megyei Településtisztasági 
Kft. képviseletében, Dr. Sarkadi Péter jegyző, Radványi Lajosné pénzügyi főtanácsos, Cződör 
Attila pénzügyi főtanácsos, Rizsányi Róbertné Alapszolgáltatási Központ vezetője, Dr. Balás 
Gáborné ÖNÓ vezetője, Ökrös Jánosné nyugdíjas klub vezetője, Ikládi Lajos polgárőr 
szervezet vezetője. 
 
Dénes László – köszönti a képviselőtestület tagjait és a megjelenteket. Külön köszönti Fekete 
Istvánnét a Csongrád Megyei Településtisztasági Kft. képviselőjét. 
 
Megállapítja, hogy a képviselőtestület ülése határozatképes, mint a 10 fő képviselő jelen van. 
 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Csábi Jánosné és Tószegi Gyula képviselőket javasolja. 
 
A képviselőtestület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők kijelölése. 
 
1/2009./II.12./ 
 
       H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete 
     Jegyzőkönyv hitelesítőnek Csábi Jánosné és Tószegi 
     Gyula képviselőket jelölte ki. 
 
Dénes László – javaslatot tesz a meghívóban kiközölt napirendi pontokra, azzal a 
kiegészítéssel, hogy az egyebek napirendi pontnál a szeletív hulladékgyűjtéssel kapcsolatban 
szól, illetve még bejelentéssel él. 
 
Radó Tibor – javaslom, hogy cseréljük meg a 4 és a 11. napirendi pontokat, mivel 
költségvetést is érintheti. 
 
Dénes László – munkaértekezleten részletesen megtárgyaltuk mi kerüljön bele a 
költségvetésbe, az pld., hogy a civil szervezetek részére beterveztünk 150 eFt-ot, és az, hogy 
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lesz felosztva már részletkérdés, de nincs semmi akadálya annak, hogy a napirend a javasolt 
sorrendben kerüljön megtárgyalásra. 
 
A képviselőtestület 10 igen szavazattal, a módosítással egyetértett, és 10 igen szavazattal az 
alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Napirend elfogadása 
 
2/2009./II.12./ 
 
        H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az 
     ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 
 
1./ Szilárd és folyékony hulladékszállítás 2009. évi díjainak megállapítása 
2./ Polgármester tájékoztatója 
3./ Lejárt határidejű határozatok végrehajtása 
4./ Szerződéskötés a könyvtár – bele értve az iskolai könyvtárszoba – működtetésére. 
5./ 2009. évi ülésterv megvitatása – kiegészítése 
6./ Civil szervezetek támogatási kérelmei. 
     (Majorett csoport, Hagyományőrző Csoport, Polgárőrség, Sportkör, Nyugdíjas Klub, 
     Provita Segítő Szolgálat) 
7./ Vozár Attiláné bérlet lemondása. 
8./ Családsegítő Központ és Alapszolgáltatási Központ Szociális Társulás 2009. évi  
      költségvetés tervezetének jóváhagyása. 
9./ Közigazgatási Hivatal törvényességi észrevétele. 
10./ Az önkormányzat és a Provita Segítő Szolgálat között az Erdei Ferenc Közösségi  
      Színtér működtetésére megkötött  közművelődési megállapodás meghosszabbítása. 
11./ Az Önkormányzat 2009. évi költségvetésének jóváhagyása. 
12./ Tájékoztató a települési szennyvízkezelési programról. 
13./ Országos Mentőszolgálat támogatási kérelme. 
Egyebek: 

- szelektív hulladékgyűjtéssel kapcsolatos előterjesztés, 
- bejelentés, 

 
1./ Napirendi pont: 
(Írásos előterjesztés) 
 
Dénes László – felkéri Fekete Istvánnét, hogy tartsa meg szóbeli kiegészítését. 
 
Fekete Istvánné- köszönti a megjelenteket, a képviselőtestület tagjait, polgármester urat. Sajnálja, 
hogy az elmúlt évben nem került megtárgyalásra egy kis félreértés miatt. A cég elékészítette a 2009. 
évi díjkalkulációját. Ebből kitűnik, hogy az alapkalkuláció alapján, milyen százalékos emelés kellett 
volna, hogy azok a díjak érvényesüljenek, ami a költségeket fedezi. Polgármester úr kérésére 
készítettünk egy olyan kalkulációt, aminek alapján a KSH adatai alapján 11,4 %-os inflációt 
érvényesítettük. Pitvaroson az elszállított súly egy év alatt 13,2 %-os növekedést mutat. Az ASA ára 
8.400,-Ft-os árra 10 %-os emeléssel lett az idén megszavazva, tehát ez a kalkuláció még a tavaly 
8.400,-Ft-os árral számol, mivel későn kaptuk meg az ASA áremelését. Tehát a 11,4 % alapján a 80 
literesen edény ürítését 170 Ft-ról 189 Ft-ra, a 120 literese edény ára 204 Ft-ról 227 Ft-ra, a 240 literes 
283 Ft-ról 315 Ft-ra növekedne. Pitvaroson a mai napig nyilvántartott kintlévőség 1.352 eFt, ez igen 
magas. 
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Folyékony hulladék szintén 11,4 %-os  a növekmény. Ott viszont el kell mondani, hogy nem tudtunk 
előre lépni. Olyan közös álláspontunk volt, hogy az önkormányzattal közösen megpróbálunk a Békés 
megyei vízműnél fellépni, ami nem vezetett eredményre. Az a gond, hogy a 8 m3-es autó jön ki és 2 
m3 kerül szippantásra Pitvaroson, nekünk akkor is 8 m3-es jegyet kell eladni, nem fogadják el a 2 m3-
eset. Szolgáltatás-ellenszolgáltatás törvényerejű rendelkezés, és ezt überelte felül ez a vízműnél 
kialakított rendelet. Az volt a kifogás, hogy mivel az autó nem rendelkezik m3-es vízmérő eszközzel. 
Ettől függetlenül ők nem fogadják el a jegyet, csak ha műszerrel fel lenne szerelve. Ezért csak akkor 
tudjuk az autót gazdaságosan üzemeltetni, hogy ha nem 2 m3-rért jövünk ki, hanem összevárjuk, hogy 
tele legyen a jármű. De ezt sem tudjuk minden esetben megtenni, mert ha valakinek eldugul az aknája, 
akkor ki kell jönni. 11,4 %os emeléssel 1050,-Ft- helyett, 1170,Ft m3+ÁFA és az elhelyezési díj 512,-
Ft. Óriási veszteségünk volt a folyékony hulladékszállításban az elmúlt évben. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – a bevételhez képest, százalékosan mekkora a kiesés? 
 
Fekete Istvánné – 20 %. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – aki most nem fizet, ha emeljük a díjakat még nagyobb lesz a hiány, ez 
hatalmas teher a lakosságnak, talán kisebb emelés hatékonyabb lenne. A behajtás, hogy történik, 90 
nap után adják át behajtani? 
 
Fekete Istvánné – 8.400 Ft-ra tették rá a 10 %-ot, nekem ez évben nőt 13 %-kal nőtt az elhelyezési díj, 
ami már a tavalyiban sem volt meg, mi nem tagadhatjuk meg a szolgáltatást, mivel kötelező 
közszolgáltatásról van szó. Az adósok listáját mi negyedévenként megküldjük a jegyzőnek, és adók 
módjára kell behajtani. Ahhoz, hogy gazdaságosan tudjunk működni a 200 %-os emelésre lett volna 
szükség. Mi negyedévenként számlázunk ki a lakosság felé, nekünk viszont havonta kell az ASA felé 
fizetni, és mennyi díj folyik be, és mikor nem lehet tudni. Ha nincs áremelés finanszírozhatatlanná, 
válik. Az elmúlt évben az üzemanyag árak emelkedése miatt kétszer kellett volna árat emelnünk. 
 
Harcsás Ferenc – most 250-260 Ft. az üzemanyag ár, ez 20 %-os költség csökkenés a 2008-as évhez 
viszonyítva. Ha most 11 %-kal emeljük és a költség még csökken. Jövőre duplája lesz a kintlévőség. 
 
Fekete Istvánné – eleve 13,2 %-ot megfinanszíroztam, 70 millió forint a kintlévőségünk. Sokszor nem 
a fizető képtelenség miatt nem fizetnek az emberek, hanem egyszerűen nem akarja befizetni a díjat. Az 
nem biztos, hogy több lesz a kintlévőség. Most tárgyalunk egy céggel a lerakással kapcsolatban, a mi 
érdekünk is ez, mert különben ellehetetlenedik a cég. 
 
Harcsás Ferenc – hatékonyabb volna adók módjára behajtani. 
 
Fekete Istvánné – ha elviselhetetlen szintre kerül a dolog, akkor eljövünk testületi ülésre és elmondjuk, 
hogy mit szeretnénk, és mit lehet tenni. Ennél kisebb árajánlatot nem tudok adni. Egyik településen 
sem volt ilyen, mindenhol a költségszint szerinti emelés történt. Pitvaroson 227 Ft. egy ürítés, ez 
Szegeden 557 Ft. 
 
Harcsás Ferenc – az ASA-val nem lehet tárgyalni? 
 
Fekete Istvánné – nem, mivel másik lerakó nincs a környéken, monopolhelyzetben van. Külső 
beszállítónak 13.400,-Ft-ot kell fizetni. Másik lerakónál is 8.400,-Ft. 
 
Csábi Jánosné – milyen hatékonysággal működik a behajtás? 
 
Dr. Sarkadi Péter – sajnos nem túl jó. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – mi a jellemző, kik nem fizetnek? Van olyan adós, aki be tudná fizetni? 
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Fekete Istvánné – 5000,-Ft-ig nem lehet igazán mit tenni jogilag, és ezzel sokan tisztában is vannak, és 
nem is akarnak fizetni. 
 
Tószegi Gyula – a 20 % kintlévőség igen magas. Azt tudomásul kell venni, hogy 100 %-osan nem 
lehet egyetlen díjat sem beszedni, az 5 % kintlévőség még kezelhető. Ezt a 20 %-ot más módszerrel 
kell kezelni. 
 
Fekete Istvánné – mi is elkezdtük a behajtást egy másik településen, és ez már hatékony. Hiába küld ki 
felszólítást a jegyző és mi, az nem hatékony, de ha behajtó cég megy ki érdekes módon tudnak fizetni. 
 
Dégi György – tudomásul kell venni az embereknek, hogy ha nem fizetnek csak drágább lesz a 
szolgáltatás, mert a fajlagos költség növekszik. Veszteségből nem lehet megélni. Minden 
szolgáltatónál elmondható az emelés. Javaslom, hogy szociális bizottsági ülésen legyen ez téma, és a 
segély összege a közmű díjra kerüljön átutalásra. 
 
Fekete Istvánné – volt olyan település, ahol kifüggesztették az adósok névsorát, és ennek is lett 
eredménye. 
 
Dénes László – amennyiben nincs más hozzászólás, javaslom, hogy a szilárd és folyékony hulladék 
díjai 11,4 %-kal kerüljenek emelésre. 
 
A képviselőtestület 10 igen szavazattal a 11,4 %-os emeléssel egyetértett. 
 
Dénes László – felteszi szavazásra a folyékony hulladékszállítással kapcsolatos rendeletet. 
 
A képviselőtestület 10 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta. 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének 
 

1/2009./II.12./ 
 

önkormányzati 
 

rendelete 
 

a települési folyékony hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési közszolgáltatásról szóló 
30/2007./XII.20./önkormányzati rendelettel módosított 6/2004. /III.31/ önkormányzati 
rendelet módosításáról és egységes szerkezetbe foglalásáról. 
 
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Dénes László – felteszi szavazásra a szilárd hulladékszállítással kapcsolatos rendeletet. 
 

 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének 

 
2/2009./II.12./ 

 
önkormányzati 

 
rendelet 
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a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról szóló 
31/2007./XII.20./ önkormányzati rendelettel módosított 14/2007./V. 31./ önkormányzati 
rendelet módosításáról és egységes szerkezetbe foglalásáról. 
 
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
2./ Napirendi pont: 
(Írásos anyag) 
 
Dénes László – LEADER ülésen vettem részt, pitvarosi vállalkozók 30-40 milliót vihetnek el,  
ebben vannak civil vállalkozások, mikrovállalkozások. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – olvastam, hogy a LEADER pályázaton katolikus templom is 
pályázhat. 
 
Dénes László – több tíz millió forint egy templom felújítása.  A LEADER-ben a települések 
két részre voltak osztva hátrányos és nem hátrányos helyzetű települések. A pénzek fel 
vannak osztva. Kulturális örökség megőrzésére 160 millió forint jut a 12 településre. 
Önmérsékletet kértünk a pályázóktól, mert különben nem tudunk adni. A mi templomunkra 
40-50 millió kellene. 
 
Dégi György – szakaszokra kell bontani a felújítást, pl. először a tervet kell elkészíteni, ez is 
5-6 millió forint. 
 
Dénes László – úgy tudom, hogy folyamatban van a tervezése, a mostani LEADER 
pályázaton lesz kiírás templomra. Egyházaknak 100 %-os a támogatás, az önkormányzatnak 
is 100 %, de az ÁFÁ-t ki kell fizetni. 
 
A képviselőtestület további kérdés és vita nélkül 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
Tárgy: Polgármester tájékoztatója. 
 
3/2009./II.12./ 
 
       H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a 
     polgármester tájékoztatóját az elhangzott  
     kiegészítésekkel együtt elfogadta. 
 
3./ Napirendi pont: 
(Írásos anyag) 
 
A képviselőtestület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Lejárt határidejű határozatok 
 
4/2009./II.12./ 
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       H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a 
     lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szól  
     beszámolót elfogadta. 
 
4./ Napirendi pont: 
 
Dr. Sarkadi Péter – a mozgókönyvtárban továbbra is 9 község van benne. A József Attila 
könyvtár a szakmai segítséget továbbra is adja. A munkáltatói jogokat szeretnék visszaadni az 
önkormányzatoknak. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – ezt mit jelent? 
 
Dr. Sarkadi Péter – 1.180 eFt-ból 47 eFt. jut bérjellegű juttatásra, a C5-ös fizetést fedezi. 
December 31-el megszűnt a szerződés, és a József Attila Könyvtár a Provita Segítő 
Szolgálattal kötött megállapodást február 28-ig. Március 1-től venné át az önkormányzat, 
javaslat, hogy továbbra is a Provita vigye tovább. 
 
Tószegi Gyula – ez azért lenne célszerű, mert az Integrált Közösségi Tér pályázatnál 
alapfeltétel, hogy a könyvtári szolgáltató egy épületben legyen.  
 
Dr. Sarkadi Péter – 27 eFt/hó végzik a feladatot. A fennmaradó pénz könyvvásárlásra és 
továbbképzésre, szakmai rendezvényre fordítanák. 
 
Dénes László – 23 %-ot fejlesztésre, a többit a könyvtárak integrációjára fordítják. 
 
Dégi György – a pályázatnak régebben is ez a felvétele volt. Ki lehet mondani az 
együttműködést. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – az iskola könyvtárral mi lesz? 
 
Dr. Sarkadi Péter – március végéig van biztosítva az ellátás. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – szakmailag értő ember kerüljön oda.  
 
Tószegi Gyula – az iskolai könyvtári ellátással kapcsolatban kinek van döntési jogköre? 
 
Dénes László – óraszámot, létszámot mi határozzuk meg. 
 
Tószegi Gyula – személyre gondoltam. 
 
Dénes László – személyre nem. 
 
Csábi Jánosné – ha a Provita működteti, miért kell visszavenni? 
 
Dénes László – van még rá másfél hónapunk, mivel február 29-ig kötött szerződést a József 
Attila könyvtár, ezt kell jóváhagyni. 
 
A képviselőtestület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Tárgy: Szerződéskötés a könyvtár – bele értve az iskolai könyvtárszoba – működtetésére 
 
5/2009./II.12./ 
 
        H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete 
     jóváhagyja a makói József Attila Könyvtár és a Provita  
     Segítő Szolgálat között létrejött megállapodást. 
     (Jegyzőkönyv melléklete) 
 
5./ Napirendi pont: 
(Ülésterv mellékelve) 
 
Dégi György – javaslom, hogy áprilisi testületi ülésen a szolgáltatókkal, kintlévőségekkel 
kapcsolatosan tartsunk zárt ülést. 
2008-ban nem lettek áttekintve az intézmények. Most is a költségvetést úgy fogjuk 
megállapítani, hogy kevés, vagy nem pontos ismeret anyaggal rendelkezünk. 
 
Dénes László – a márciusi testületi ülés napirendjében szerepel. 
 
Dégi György – én nem csak az iskolára gondoltam, hanem minden intézményről kapjuk 
átfogó anyagot. 
 
Dénes László – júniusi ülésre be lehet venni napirendként. 
 
Tószegi Gyula – ki végezze el? 
 
Dégi György – független szakértőre gondoltam, hogy legyenek átvilágítva az intézmények. 
Döntés helyzetbe hoztunk mindenkit? 
 
Dénes László – úgy gondolom, hogy döntés helyzetbe hoztunk mindenkit. Az iskolán kívül 
már csak az önkormányzat van, amit át lehet világítani. A kultúrház ki van adva, az ÖNÓ 
szintén külön társulásban van. 
 
Dégi György – ettől függetlenül erről is kaphatunk tájékoztatást. 
 
Dénes László – lehet az ÖNÓ-nál is átvilágítást végezni. De ott létszámhoz kötött az ellátás 
törvény erejénél fogja, mi csak abban dönthetünk maximum, hogy működtetjük vagy sem, 
kilépünk a társulásból vagy sem. Konkrétan mit szeretnél? 
Pontosan fogalmazd meg, mit szeretnél. 
 
Dégi György – visszavonom az előterjesztésemet. 
 
Tószegi Gyula – nem értek egyet a visszavonással. Az elmúlt évben beszéltünk arról, hogy 
milyen sok plusz pénzbe kerül nekünk a családsegítő, de nem mentünk bele mélyen. 
 
Dénes László – el kell dönteni, hogy kilépünk a társulásból vagy sem. Ha igen, akkor új 
működési engedélyt kell kérni, amit véleményem szerint már nem fogunk kapni, ezeket 
mérlegelni kell. Konkrét javaslatot kérek. 
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Tószegi Gyula – az elmúlt évben ez meg lett csinálva a művelődési háznál és a konyhánál is. 
Dénes László -  nem azt mondom, hogy nem értek vele egyet, de konkrét javaslatot kérek, 
hogy melyik intézmények működését vizsgáljuk felül. 
 
Dégi György – bizottságok készítsék elő a szempont rendszert, hogy mit kell konkrétan 
vizsgálni. 
 
Dénes László – készítse elő júniusig, és ezt be lehet vinni a júniusi testületi ülésre. 
 
Dr. Sarkadi Péter – valamennyi intézményt?  
 
Radó Tibor – önálló intézményeket is és szakfeladatokat is, gazdaságossági vizsgálat 
készüljön. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – az iskolánál minden évben megcsináljuk. 
 
Dénes László – nem csak erről van szó. 
 
Dénes László - április testületi ülésre kerüljön kidolgozásra a szempont rendszer, és a júniusi 
(júliusi) testületi ülésen ennek megfelelően kerüljön megtárgyalásra. 
Továbbá a szolgáltatások az április testületi ülésen kerüljenek megtárgyalásra. 
 
A képviselőtestület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: 2009. évi ülésterv 
 
6/2009./II.12./ 
 
       H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a 
     2009. évi üléstervét az elhangzott kiegészítésekkel együtt 
     a csatolt melléklet szerint fogadta el. 
 
6./ Napirendi pont: 
(Kérelmek mellékelve) 
 
Dénes László – bontsuk ketté a támogatási kérelmeket, a Provita Segítő Szolgálat, Sportkör és 
a Polgárőr szervezet kérelmei a költségvetésre beépítésre kerültek, ezen kívül 150 eFt. van 
tervezve támogatásra, ennek felosztásáról kellene dönteni. 
 
Dégi György – légy szíves szavaztasd meg, a költségvetésbe épített szervezetek támogatását. 
 
Dénes László - megszavaztatja a költségvetésbe beépített szervezetek támogatását. 
Először a Polgárőr Szervezet támogatását szavaztatja meg. 
 
A képviselőtestület 9 igen és 1 tartózkodó szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
  
Tárgy: Polgárőr Szervezet támogatása 
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7/2009./II.12./ 
 
        H a t á r o z a t  
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a 
     Pitvarosi Polgárőr Egyesületet a 2009-es költségvetési 
     évben 150.000,-Ft. működési támogatásban részesíti.  
     Felhívja a támogatott figyelmét, hogy a támogatás  
     felhasználásáról az önkormányzat következő évi  
     költségvetésének elfogadásáig – legkésőbb február 28-ig 
     – el kell számolni a teljes támogatási összeget lefedő  
     hitelesített számlamásolatokkal. A támogatási összeg  
     felhasználásáról szöveges beszámolót kell benyújtani.  
     Amennyiben e kötelezettségeit a támogatott nem teljesíti,  
     úgy a kapott összeget egészben, vagy a nem teljesítésre  
     vonatkozó részben vissza kell fizetnie az önkormányzat  
     részére legkésőbb a tárgyévet követő év február 28.  
     napjáig. 
 
     Felelős: Dénes László polgármester 
     Határidő: bentiek szerint 
 
     A határozatról értestül: 
     1./ Polgárőr Szervezet Elnöke 
     2./ Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Pitvaros 
 
Dénes László – felteszi szavazásra a Sportkör támogatását. 
 
A képviselőtestület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Sportkör támogatása 
 
8/2009./II.12./ 
 
        H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete 
     Pitvarosi Sportkört  a 2009-es költségvetési   
     évben 800.000,-Ft. működési támogatásban részesíti.  
     Felhívja a támogatott figyelmét, hogy a támogatás  
     felhasználásáról az önkormányzat következő évi  
     költségvetésének elfogadásáig – legkésőbb február 28-ig 
     – el kell számolni a teljes támogatási összeget lefedő  
     hitelesített számlamásolatokkal. A támogatási összeg  
     felhasználásáról szöveges beszámolót kell benyújtani.  
     Amennyiben e kötelezettségeit a támogatott nem teljesíti,  
     úgy a kapott összeget egészben, vagy a nem teljesítésre  
     vonatkozó részben vissza kell fizetnie az önkormányzat  
     részére legkésőbb a tárgyévet követő év február 28.  
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     napjáig. 
 
     Felelős: Dénes László polgármester 
     Határidő: bentiek szerint 
 
     A határozatról értestül: 
     1./ Pitvarosi Sportkör Elnöke 
     2./ Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Pitvaros 
 
Dénes László – felteszi szavazásra Provita Segítő Szolgálat támogatását. 
 
A képviselőtestület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
  
Tárgy: Provita Segítő Szolgálat támogatása 
 
9/2009./II.12./ 
 
        H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete 
     A Provita Segítő Szolgálatot 2009-es költségvetési  
     évben 730.000,-Ft. működési támogatásban részesíti.  
     Felhívja a támogatott figyelmét, hogy a támogatás  
     felhasználásáról az önkormányzat következő évi  
     költségvetésének elfogadásáig – legkésőbb február 28-ig 
     – el kell számolni a teljes támogatási összeget lefedő  
     hitelesített számlamásolatokkal. A támogatási összeg  
     felhasználásáról szöveges beszámolót kell benyújtani.  
     Amennyiben e kötelezettségeit a támogatott nem teljesíti,  
     úgy a kapott összeget egészben, vagy a nem teljesítésre  
     vonatkozó részben vissza kell fizetnie az önkormányzat  
     részére legkésőbb a tárgyévet követő év február 28.  
     napjáig. 
 
     Felelős: Dénes László polgármester 
     Határidő: bentiek szerint 
 
     A határozatról értestül: 
     1./ Provita Segítő Szolgálat Elnöke 
     2./ Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Pitvaros 
 
Dénes László – támogatási kérelmet nyújtott be a majorette csoport, a nyugdíjas klub, itt nincs 
összeg megjelölve, és a hagyományőrző csoport. 
A hagyományőrző csoport kérelme nem eléggé kidolgozott, hogy hány gyerekről van szó, 
erre nem kaptunk kiegészítést. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – ha nem tud arról, hogy ilyen kiegészítést kértek, akkor nem tud 
rá reagálni. 
 
Dénes László  - erről most összegszerűen nem  tudunk dönteni. 
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Harcsás Ferenc –  ez még csak terv. 
 
Radó Tibor – közölni kell az elvárást, és azt is, hogy az önerőt milyen forrásból fedezi. 
Honnan kért még támogatást, mert ez is befolyásolhatja a döntést. 
 
Dégi György – évek óta úgy van, hogy a januári testületi ülésre kell beadni a kérelmeket és el 
kell számolni az előző évben kapott támogatásról. Tehát kizárt dolog, hogy erről nem tudott, 
de ha nem tudott erről, akkor be kellett volna jönni és meg kellett volna kérdezni. Milyen 
munkát végeztek eddig? Önerő biztosítása, hogy történik? Úgy tudom, hogy a kisebbségi 
önkormányzattól is hasonló összegű támogatást kért. Tartalmi részét nem látom, itt elég sok 
összegről van szó. 
 
Harcsás Ferenc – nem ennyi támogatást kér, ez a várható bekerülési összeg. 
 
Dénes László – kiszámítani hány gyerekről van szó, elengedik e a szülők a gyerekeket ilyen 
felmérés készült? Miből tevődik össze, szülői hozzájárulás, plusz támogatás? Ha ez elkészült, 
akkor ki lehet számítani a pontos összeget, honnan és mennyi támogatást kér és kap, és a 
szülő mennyivel járul hozzá, utána lehet róla érdemben beszélni. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – második éve működik a hagyományőrző csoport az intézmény 
diákjaival. Az iskola keretein belül működik, komoly munkát végeznek, részt vesznek 
rendezvényeken.  Én javasoltam a Hodáknénak, hogy összeget határozzon meg. Három 
helyről kért támogatást. Pályázati pénzből most kaptak új ruhát. Buszköltséget, szállást 
számított. Az hiba, hogy a szülők nem lettek összehíva. 
 
Dénes László – nem arról van szó, hogy nem akarjuk támogatni. 
 
Dénes László – felteszi szavazásra Harcsás Ferenc indítványát, mely szerint 50 eFt. támogatás 
kerüljön a költségvetésben beépítésre a majorette csoport részére. 
 
Harcsás Ferenc – az elmúlt évben is támogattuk az ilyen csoportokat. Most felesleges erről 
beszélni. 
 
Dénes László – van még másik két szervezet is, aki kért támogatást, marad ott még pénz, ha 
elmondjuk, hogy mi az elvárásunk. A másik két kérelemről beszéljünk. 
 
Harcsás Ferenc – 50-50 eFt-ot javaslok. A Majorett csoport is szép és jó munkát végez, és 
komoly kiadással jár. 
 
Dénes László - a civil szervezetektől az elszámolást pontosan számlával kérjük, mivel a 
jogszabály írja elő, és a belső ellenőrök ellenőrizni fogják. 
 
Dénes László – nem kérnek ekkora összeget. Felteszi szavazásra Harcsás Ferenc 
indítványát,mely szerint a Jóbarát Nyugdíjas Klub számára 50 eFt-t támogatás kerüljön 
beépítésre a költségvetésbe. 
 
A képviselőtestület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Jóbarát Nyugdíjas Klub támogatása 
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10/2009./II.12./ 
 
        H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a 
     Jóbarát Nyugdíjas Klubot 50.000,-Ft. működési  
     támogatásban részesíti a 2009. évben. Felhívja a  
     támogatott figyelmét, hogy a kapott összeg  
     felhasználásáról az önkormányzat következő évi  
     költségvetésének elfogadásáig el kell számolni, a teljes 
     összeget lefedő hitelesített számlamásolatokkal, és a 
     felhasználásról történő szöveges beszámolóval.  
     Amennyiben a kötelezettséget a támogatott nem teljesíti, 
     úgy a kapott összeget részben, vagy egészben vissza kell  
     fizetnie az önkormányzat részére legkésőbb a tárgyévet 
     követő év február 28-ig. 
 
     Felelős: Dénes László polgármester 
     Határidő: bentiek szerint 
 
     Értesítést kap:  
     1./ Jóbarát Nyugdíjas Klub Elnöke Pitvaros 
     2./ Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Pitvaros 
 
Dénes László – felteszi szavazásra a Majorette csoport 50 eFt-os támogatását. 
 
A képviselőtestület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Majorette csoport támogatása 
 
11/2009./II.12./ 
 
        H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a 
     Majorette Csoportot 50.000,-Ft. működési  
     támogatásban részesíti a 2009. évben. Felhívja a  
     támogatott figyelmét, hogy a kapott összeg  
     felhasználásáról az önkormányzat következő évi  
     költségvetésének elfogadásáig el kell számolni, a teljes 
     összeget lefedő hitelesített számlamásolatokkal, és a 
     felhasználásról történő szöveges beszámolóval.  
     Amennyiben a kötelezettséget a támogatott nem teljesíti, 
     úgy a kapott összeget részben, vagy egészben vissza kell  
     fizetnie az önkormányzat részére legkésőbb a tárgyévet 
     követő év február 28-ig. 
 
     Felelős: Dénes László polgármester 
     Határidő: bentiek szerint 



 13 

 
     Értesítést kap:  
     1./ Majorette Csoport  Pitvaros 
     2./ Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Pitvaros 
 
Dénes László – a Hagyományőrző Csoport kérelmével kapcsolatban pedig javaslom, hogy 
foglaljon állást a testület abban, hogy a támogatási kérelmét a csoport a következők szerint 
egészítse ki: Jelölje meg pontosan a kirándulás útiköltségét, azt, hogy hány gyerekről és hány 
kísérőről, továbbá, hogy a teljes bekerülési költség, hogy osztódik fel pl. mennyi a szülői 
hozzájárulás, mennyit kérnek támogatásra és a támogatási kérelmet hány helyre nyújtották be. 
Ezt követően tud a testület dönteni arról, hogy az önkormányzat a kirándulást milyen 
összeggel támogatja. 
 
A képviselőtestület 10 igen szavazattal úgy, foglalt állást, hogy a Hagyományőrző Csoportot 
felkéri, hogy a támogatási kérelmét a fentiek szerint pontosítsa, egészítse ki. 
 
7./ Napirendi pont: 
(Írásos kérelem csatolva) 
 
A képviselőtestület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Vozár Attiláné bérlet ügye 
 
12/2009./II.12./ 
 
       H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete 
     Vozár Attiláné Pitvaros, Móricz Zs. u. 30. sz. alatti 
     lakossal a Pitvaros, Széchenyi u. 9. sz. ingatlanra 2007. 
     október 1. napjától kötött bérleti szerződésre vonatkozó  
     felmondását 2009. január 31. napjával elfogadja. 
 
     Felelős: Dénes László polgármester 
     Határidő: bentiek szerint 
 
     A határozatról értesül: 
     1./ Vozár Attiláné Pitvaros, Móricz Zs. u. 30. 
     2./ Polgármesteri Hivatal Pénzügyi és Igazgartási  
          Csoportja Pitvaros 
 
Harcsás Ferenc képviselő kiment. 
 
8./ Napirendi pont: 
 
Dénes László – az Alapszolgáltatási Központ költségvetése a  költségvetésbe beépítésre 
került, de külön határozat szükséges. 
 
A képviselőtestület 9 igen 1 fő nem szavazott az alábbi határozatot hozta: 
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Tárgy: Családsegítő Központ és Alapszolgáltatási Központ Szociális Társulás 2009. évi  
           költségvetése. 
 
13/2009./II.12./ 
       H a t á r o z a t : 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a 
Családsegítő Központ és Alapszolgáltatási Központ 
Szociális Társulás 2009. évi költségvetési tervezetével a 
melléklet szerinti tartalommal egyetért.  
 
A költségvetés tervezete a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi. 
 
Határidő: azonnal 
 
A határozatról értesül: 
 
1./ Csanádpalota Nagyközség Jegyzője 
2./ Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Pitvaros 

 
9./ Napirendi pont: 
 
Dénes László – ismerteti a közigazgatási hivatal törvényességi észrevételét. 
 
A képviselőtestület 9 igen 1 fő nem szavazott az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Törvényességi észrevétel 
 
14/2009./II.12./ 
 
       H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a 
     Dél-alföldi Regionális Közigazgatási Hivatal 4611/2008. 
     ügyiratszámú törvényességi észrevételét megtárgyalta. 
     Megállapította – többek között az ügyiratforgalomra  
     tekintettel is -, hogy a hivatal dolgozóinak leterheltsége, 
     ha nem is indokolja, de magyarázza a testületi ülések 
     jegyzőkönyveinek határidőn túli beküldését. Tiszteletben 
     tartva azonban a jogszabályi előírásokat felkéri a jegyzőt, 
     hogy a jövőben lehetőség szerint szíveskedjék betartani a 
     jegyzőkönyvek beküldésére megszabott jogszabályi 
     határidőt. 
 
     Felelős: Dr. Sarkadi Péter  
 
     A határozatról értesül: 
     1./ Dél-alföldi Regionális Államigazgatási Hivatal  
          Szeged 
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10./ Napirendi pont: 
 
Dr. Sarkadi Péter – a Provitával kötött megállapodást három évre javasoljuk 
meghosszabbítani, úgy hogy évenként felülvizsgálatra kerüljön. Ha nyer a pályázat ennek a 
kifutási ideje miatt is szükséges.  
 
Csábi Jánosné – megint nem tudjuk mit szavazunk meg. Arról volt szó, hogy 25-ig beszámol 
a munkájukról. 
 
Dégi György – ez szerepel az anyagban. 
 
Tószegi Gyula – mi elszámolásra kötelezettek vagyunk, szoros elszámolást készítettünk. 
 
Csábi Jánosné – nem erre gondoltam. Mit hozott, mi várható. Mihez viszonyítsak. 
 
Dr. Sarkadi Péter – 14.700 eFt. volt a költségvetés két évvel ezelőtt. Most 8.900 eFt. 
 
Radó Tibor – ez százalékosan is jelentős. 
 
Tószegi Gyula – nem láttok bele, nekünk kötelező elszámolni. Külső könyvelőnk van és 
ennek a díja is ebből az összegből kerül kifizetésre. Nekünk közhasznúsági jelentés kell 
készíteni. 
 
Mészáros György – szerződést 1+2 évre nem lehet kötni? 
 
Dr. Sarkadi Péter – nem célszerű a pályázat miatt. Minden évben felülvizsgálatra kerül a 
megállapodás az önkormányzat költségvetésének függvényében. 
 
Tószegi Gyula – ha nyer a pályázat, akkor működtetési költségre pályázhatunk három évre, 
tehát beruházásra is, ezért kértem a három évet. 
 
Harcsás Ferenc képviselő visszajött. 
 
A képviselőtestület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Provita Segítő Szolgálattal kötött közművelődési megállapodás. 
 
15/2009./II.12./ 
 
       H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az 
     Erdei Ferenc Közösségi Színtér üzemeltetésére a Provita  
     Segítő Szolgálat Közhasznú Egyesülettel 2009. március  
     1-től számított 3 éves időtartamra megállapodást köt. 
     ( A megállapodás a jegyzőkönyv melléklete) 
 
     Felelős: Dénes László polgármester 
     Határidő: bentiek szerint 
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     A határozatról értesül: 
     1./ Provita Segítő Szolgálat Pitvaros 
     2./ Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Pitvaros 
 
11./Nanapirendi pont: 
(Írásos anyag) 
 
Radványi Lajosné – a kiküldött anyaghoz még két módosítást kellett készíteni, az egyik 
jubileumi jutalom, ami kimaradt, ezt kötelező beállítani, a másik pedig, hogy 2009. évi 
illetmény kiegészítés, ami a 180 eFt. alatti bérekre vonatkozik, ez minden dolgozónak be lett 
tervezve. A jogszabály alapján az állam fedezi a bruttó bért + járulékát, ezt tudtam, de azért 
nem került eredeti beállítva, mert eddig központosított előirányzatot csak a kisebbségit 
lehetett beállítani, tegnap amikor a 2009. évi beszámoló és útmutató letöltésre került a 
központosított előirányzatnál engedi beépíteni a szlovák mellett,  bérpolitikai intézkedések 
betervezését az eredeti költségvetésbe, ez 10.857 eFt. az önkormányzatra nézve, tehát így ez 
bevétel növekedés, ami a forráshiányt csökkenti. A bér + járulék pedig növeli a forráshiányt, a 
kettő egyenlege levezetve 45.407 eFt-ról csökkentette, 35.602 eFt. lett így a forráshiány, ami 
12 % körüli.  
 
Dégi György – tartalék alapot befolyásolta e a pénzmozgás?  
 
Radványi Lajosné – nem, 1921 eFt. tartalék szerepel benne. A pénzmaradvány is bele fog 
kerülni, ha elkészül a beszámoló. Ha olyan, ami nem kiadással lefedett bele lehet tenni. 
 
Dénes László – úgy gondolom, hogy ez a 12 %-os forráshiány nagyon kedvező, régen volt 
ilyen. 
Amennyiben nincs több kérdés, észrevétel felteszi szavazásra a 2009. évi költségvetési 
rendeletet. 
 
A képviselőtestület 10 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

3/2009./II.12./Önk. 

rendelete 

 
Pitvaros Község Önkormányzatának 2009. évi költségvetéséről. 

 
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
12./ Napirendi pont: 
 
Dr. Sarkadi Péter – elkészült a szennyvízkezelési program, nagyon szép szakmai szempontból 
is az anyag. Jelenleg az ATIKÖVIZIG-nél van egyeztetésre, hogy a megyei és regionális 
koncepcióhoz igazodik ez a terv. Négyfajta elemzés készült el szakmai számításokkal együtt. 
Leggazdaságosabb a tervező véleménye szerint is az egyedi szennyvízkezelés. 2.700 eFt-ba 
került a terv, ebből 600 eFt. az önerő. A többit pályázaton kaptuk a megyei önkormányzattól. 
 
Dénes László – kiszámította azt is, hogy ha Mezőhegyeshez, Csanádpalotához csatlakozunk, 
vagy ha helyben oldanánk meg. 
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A képviselőtestület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Dégi György – ha lemezem meg van az anyag kérnék belőle. Az egyedi szennyvízkezelés 
lenne a leggazdaságosabb megoldás. 
 
Dénes László – nincs akadálya. 
 
Tárgy: Települési Szennyvízkezelési Program elfogadása 
 
16/2009./II.12./ 
 
       H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a 
     Települési Szennyvízkezelési Programot jóváhagyólag  
     elfogadta. 
 
13./ Napirendi pont: 
 
Dénes László – az Országos Mentőszolgálat keresett telefonon, támogatást kérnének. Azt 
ígérték, hogy küldenek írásos megkeresést is, de nem kaptunk ilyen megkeresést. Sajnos nincs 
módunk támogatni. 
 
Tószegi Gyula – tőlem is kértek támogatást, adtam is, de most már szinte minden hónapban 
hasonló megkereséssel fordulnak hozzám.  
 
A képviselőtestület 10 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Országos Mentőszolgálat támogatási ügye 
 
17/2009./II.12./ 
 
       H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az 
     Országos Mentőszolgálat kérelmét – forráshiányra való  
     tekintettel – nem támogatja. 
 
Egyebek: 
 
Dénes László – szelektív hulladék gyűjtéssel kapcsolatban felhívással fordulnánk a lakosság 
felé, ismerteti a hirdetményt.  
 
Radó Tibor – mi számít szelektív hulladéknak az adott edényzetben, erről szakembereket kell 
megkérdezni. 
 
Csábi Jánosné – a nagy gyűjtő oldalára rá van írva. Pl. nem lehet bele tenni síküveget, pedig 
az is üveg. 
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Dénes László – azért nem lehet bele tenni, mert egy bizonyos válogatáson ez az üveg is 
keresztülmegy, a síküveget nem tudják megfogni. 
 
Csábi Jánosné – az az üveg is összetörik amit bele dobunk. 
 
Radó Tibor – a síküvegeket között sok a ragasztott üveg, és ezért ezt nem tudják felhasználni. 
 
Darvas Ildikó – nem lehetne ezeket a hulladék gyűjtőket lezárni? 
 
Dénes László – le van zárva, de kibontják. 
 
Radó Tibor – a szelektív hulladékgyűjtő nem azért van, hogy mindenféle szemetet bele 
tegyenek, az a célja, hogy csak az kerüljön bele, amit újra tudnak hasznosítani. 
 
Ikládi Lajos – a vadászház előtt lévő hulladékgyűjtőnek a kerekeit is el akarták lopni, amit 
sikerült megakadályoznunk. 
 
Dénes László – a hirdetményt annyival egészítenénk ki, hogy felsorolásra kerül mit lehet a 
kukákba beletenni, és február 28-ig legyen minden házhoz kijuttatva, aki ezzel egyetért 
szavazzon. 
 
A képviselőtestület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Lakossági hirdetmény 
 
18/2009./II.12./ 
 
       H a t á r o z a t : 
 
     Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete 
     hirdetményt tesz közzé a településen, a szelektív  
     hulladékgyűjtés szabályszerű gyakorlásának betartására. 
 
     Felelős: Dénes László polgármester 
     Határidő: 2009. február 28. 
 
Dénes László -  az elmúlt héten megkeresett Ivád polgármestere azzal, hogy Deák Soli Róbert 
indult egy mozgalom, hogy egy-egy híres személy kistelepüléseket patronálnak. Jáksó László 
vállalta, hogy Pitvarosnak lenne hírvivője, patronálója. Holnapi nap folyamán a Heti-Hetes 
felvételén adnám át a megbízólevelet és egy kis ajándékot  Jáksó úrnak. Nagy valószínűséggel 
egy-két alkalommal ellátogat hozzánk, és Falunapon is tiszteletét tenné. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin – az alapítványi bálra szeretettel várunk mindenkit. 
 
Harcsás Ferenc – február 28-án került hatodik alkalommal megrendezésre a Tóth Ferenc 
emléktorna, a befolyó összeget kislányának az egyetemi tanulmányaira ajánljuk fel. 
 
Dégi György – megdöbbentő dolog, hogy ilyen nagyszerű sportembert meggyilkoltak. 
Javaslom, hogy a körforgalmat róla nevezzük el. 
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Dr. Sarkadi Péter – akinek szándékában van a tiszteletdíját felajánlani az a márciusi testületi 
ülésre írásban adja be kérelmét. 
 
Dégi György – mi az oka annak, hogy nem érkezett meg a számlánkra a tiszteletdíj? 
 
Radványi Lajosné – amíg nincs pontos összeg a tiszteletdíjjal kapcsolatban, addig nem lehet 
tudni, hogy milyen összeg kerül megállapításra. Ezt nem én intézem, de azt tudom, hogy 
december 31-el meg kellett szüntetni minden képviselőnek a tiszteletdíját, a TÁKISZ így kéri. 
Holnap utána nézünk, hogy ez miért van így.  
 
Dégi György – van átmeneti rendeletünk, ami ezt felülbírálja. 
 
Dénes László – ez mindig így volt, de holnap utána nézünk ennek. A TÁKISZ nem számfejt, 
amíg nincs költségvetési rendelet. 
 
Radványi Lajosné – egy évre van kötve a megbízás. 
 
Dégi György – ez nem jól van, ezért háborgok. 
 
Dénes László – amennyiben nincs több kérdés, észrevétel megköszönöm a részvételt és az 
ülést bezárom. 
 
 

Kmft. 
 

 
Dénes László         Dr. Sarkadi Péter 
polgármester          jegyző 
 
 
Csábi Jánosné         Tószegi Gyula 
jkv. hitelesítő         jkv. hitelesítő 
 
 
 
 


